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Protokół nr 66/2024 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

Protokół nr 77/2024 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

27  listopada 2023r. 

 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki w związku z tematyką posiedzenia obradowała wspólnie 

z Komisją ds. Społecznych i Oświatowych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023. 

4. Stanowisko do uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem usług sąsiedzkich oraz specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania. (projekt 2) 

5. Stanowisko do uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Santoku (projekt 3) 

6. Stanowisko do uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w gminie Santok na lata 2024-2026. (projekt 4) 

7. Stanowisko do uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania zgodnie z wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. (projekt 5) 

8. Stanowisko do uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. (projekt 6) 

9. Stanowisko do uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób i rodzin, objętych wieloletnim rządowym programem w 

zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. (projekt 7) 

10. Stanowisko do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości. (projekt 8) 

11. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Santok nr 

LXIV/546/2023 z dnia 23 sierpnia 2023r. w sprawie określenia położenia 

przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków, 

których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Santok. (projekt 9) 

12. Stanowisko do uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Współpracy Gminy 

Santok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 

ust.3 ustawy działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2024-

2027. (projekt 10) 

13. Stanowisko do uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Santok na rok podatkowy 

2024. (projekt 11) 
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14. Stanowisko do uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy 

Santok na rok podatkowy 2024. (projekt 12) 

15. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na 

rok 2023. (projekt 13) 

16. Stanowisko do uchwały w sprawie stwierdzenia braku przesłanek do wygaszenia 

mandatu radnej Renaty Szostak. (projekt 1) 

17. Wolne wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1  

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz  o godz. 

1405 dokonał otwarcia posiedzenia wspólnej komisji witając wszystkich przybyłych. Komisja 

Budżetu i Gospodarki uczestniczyła w 9 osobowym pełnym składzie. Komisja ds. 

Społecznych i Oświatowych uczestniczyła w 9 osobowym składzie pełnym. Spoza Komisji 

udział wzięli: Wójt Gminy Paweł Pisarek, Z-ca Wójta Damian Kochmański, Skarbnik 

Andrzej Szymczak, Przewodnicząca Rady Renata Nowosad, Kierownik RRG Bogumiła 

Popkowska, Kierownik ROA Alicja Cierach, Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz  

zaproponował siebie, jako osobę prowadzącą posiedzenie Komisji. 

Komisje w drodze głosowania wybrały Przewodniczącego Komisji ds. Społecznych  

i Oświatowych Zbigniewa Łukasiewicza  na osobę prowadzącą posiedzenie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za 
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Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Skarbnik złożył wniosek o wprowadzenie do porządku posiedzenia uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  

 

Wójt złożył wniosek o wprowadzenie do porządku posiedzenia dwa tematy: 

1. Dotyczy wniosku Radnego Ireneusza Kucnera w sprawie funduszu sołeckiego 

sołectwa Stare Polichno. 

2. Dotyczy propozycji zmiany uchwały w sprawie refundacji biletów w zakresie 

doprecyzowania, że refundacja dotyczy transportu organizowanego przez gminę, a nie 

MZK. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wnioskowane  zmiany w porządku obrad. 

Komisje w drodze głosowania przyjęły zmiany w porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Stanowisko do uchwały w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały nr 3/2023 

Zebrania Wiejskiego Sołectwa Stare Polichno z dnia 30 października 2023r. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023. 

5. Stanowisko do uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem usług sąsiedzkich oraz specjalistycznych usług 
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opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania. (projekt 2) 

6. Stanowisko do uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Santoku (projekt 3) 

7. Stanowisko do uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w gminie Santok na lata 2024-2026. (projekt 4) 

8. Stanowisko do uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania zgodnie z wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. (projekt 5) 

9. Stanowisko do uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. (projekt 6) 

10. Stanowisko do uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób i rodzin, objętych wieloletnim rządowym programem w 

zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. (projekt 7) 

11. Stanowisko do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości. (projekt 8) 

12. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Santok nr 

LXIV/546/2023 z dnia 23 sierpnia 2023r. w sprawie określenia położenia 

przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków, 

których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Santok. (projekt 9) 

13. Stanowisko do uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Współpracy Gminy 

Santok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 

ust.3 ustawy działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2024-

2027. (projekt 10) 

14. Stanowisko do uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Santok na rok podatkowy 

2024. (projekt 11) 

15. Stanowisko do uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy 

Santok na rok podatkowy 2024. (projekt 12) 

16. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na 

rok 2023. (projekt 13) 

17. Stanowisko do uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

(projekt 15) 

18. Stanowisko do uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXV/555/2023 Rady Gminy 

Santok z dnia 27 września 2023r. w sprawie ustanowienia świadczenia na rzecz 

rodziny pn. "Santocki bilet dla ucznia" oraz określenia szczegółowych zasad jego 

przyznawania i wysokości.  

19. Stanowisko do uchwały w sprawie stwierdzenia braku przesłanek do wygaszenia 

mandatu radnej Renaty Szostak. (projekt 1) 

20. Wolne wnioski i zapytania. 

21. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami. 

Komisje w drodze głosowania przyjęły  porządek obrad. 

Wyniki głosowania 
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Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za 

 

Ad. 3  

Stanowisko do uchwały w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały nr 3/2023 Zebrania 

Wiejskiego Sołectwa Stare Polichno z dnia 30 października 2023r. 

 

Wójt poinformował, iż zgodnie ze statutem sołectwa oraz ustawą o funduszu sołeckim 

Zebranie Wiejskie jest władne do podejmowania uchwał w zakresie wydatkowania środków 

funduszu sołeckiego, również zgodnie z ustawą możliwe jest dokonywanie zmian w uchwale 

zebrania wiejskiego. Przy czym zmiany te mogą być podejmowane do końca października 

roku budżetowego, w którym dany wydatek jest realizowany. Do takiej sytuacji doszło, kiedy 

Zebranie Wiejskie sołectwa Stare Polichno zdecydowało o tym żeby zmienić fundusz sołecki. 

Odbyło się Zebranie Wiejskie, w którym uczestniczyły 4 osoby i w trakcie tego zebrania 

dokonano zmian w funduszu sołeckim. Zgodnie ze statutem protokół zebrania został 

dostarczony do Wójta. Sołtys na tę czynność miał 14 dni, ale wpłynęło też pismo Radnego 

Ireneusza Kucnera, który jako mieszkaniec sołectwa brał udział w zebraniu. Radny powołując 

się na § 42 ust. 3 statutu sołectwa zawnioskował o wstrzymanie wykonania podjętej przez 

Zebranie Wiejskie uchwały, z powodu błędnych zapisów w protokole, ponieważ na zebraniu 

wiejskim przedstawiony i przyjęty został inny kierunek działań niż ten przedstawiony w 

protokole. O nieważności uchwały zebrania wiejskiego w części lub w całości orzeka Rada 

Gminy. 

 

Radny Ireneusz Kucner oznajmił, iż złożył przedmiotowy wniosek, ponieważ zapisy  

w protokole nie odzwierciedlają tego, co zostało ustalone na zebraniu i jest to podstawa do 

unieważnienia uchwały zebrania.  

 

Sołtys sołectwa Stare Polichno Maria Pawlak oznajmiła, iż nie zgadza się z częścią 

wypowiedzi Radnego Ireneusza Kucnera. Na zebraniu omawiane były punkty, które podał, 

natomiast nie ujęła wszystkiego w protokole z tego względu, że rada sołecka stwierdziła, że 



6 

 

jedno zadanie nie będzie realizowane ze środków funduszu sołeckiego tylko we własnym 

zakresie. Sołtys sołectwa dodała, że była w Urzędzie u Pań zajmujących się funduszem, które 

powiedziały, że w dokumentach jest zapisane prawidłowo, że nie powinno być zapisu  

w uchwale, jeżeli zadanie nie będzie realizowane z funduszu sołeckiego, dlatego opisało to 

zadanie jedynie w wolnych wnioskach. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, czy 4 osoby które były na zebraniu to 

Pani Sołtys i Rada sołecka, czy inni mieszkańcy. 

 

Sołtys sołectwa Stare Polichno Maria Pawlak odpowiedziała, że było dwóch mieszkańców, 

Sołtys i Radny Ireneusz Kucner. 

 

Radny Ireneusz Kucner oznajmił, iż istotą jest to, że odbyło się zebranie wiejskie, na 

którym zostały przedyskutowane i przyjęte trzy zadania, po czym Pani Sołtys z Radą Sołecką 

zmieniła uchwałę. Radny zaznaczył, że nie jest przeciwny rozwiązaniom proponowanym 

Przez Sołtysa wsi, tylko temu, że zostały one wprowadzone bezprawnie. 

 

Przewodniczący Komisji wyraził zdanie, że jeżeli jest zebranie wiejskie, które dokonuje 

pewnych ustaleń to takie ustalenia powinny zostać zawarte w uchwale zebrani i w protokole, 

a Sołtys nie ma prawa sam lub z radą sołecką zmieniać tych ustaleń. 

 

Radna Irena Kucharska oznajmiła, iż jest sołtysem i wie jak wyglądają procedury w 

zakresie dokonywania zmian w funduszu sołeckim i uważa, że w omawianym przypadku 

protokół jest źle sporządzony i uchwała zebrania w tym kształcie powinna być nieważna. 

 

Kierownik ROA Alicja Cierach oznajmiła, iż nie można w tym przypadku podpierać się 

opinią pracownika urzędu, ponieważ on nie wie, jaki był przebieg zebrania wiejskiego.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie unieważnienie uchwały Zebrania 

Wiejskiego w Starym Polichnie. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  
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5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 4 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023. 

 

Informację omówił Z-ca Wójta Damian Kochmański. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5 

Stanowisko do uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem usług 

sąsiedzkich oraz specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania. (projekt 2) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 6 

Stanowisko do uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Santoku (projekt 3) 
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Uchwałę omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 7 

Stanowisko do uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

gminie Santok na lata 2024-2026. (projekt 4) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 
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4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

 

Ad. 8 

Stanowisko do uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w 

zakresie dożywiania zgodnie z wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2024-2028. (projekt 5) 

 

 Uchwałę omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

 

Ad. 9 

Stanowisko do uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania pomocy w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024-2028. (projekt 6) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 
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Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 10 

Stanowisko do uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin, 

objętych wieloletnim rządowym programem w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024-2028. (projekt 7) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2.  Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 
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6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 11 

Stanowisko do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości. (projekt 8) 

 

Uchwałę omówiła Wójt oraz Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Radny Tadeusz Boczula oznajmił, iż zachęca do głosowania, ponieważ warto. Projekt się już 

realizuje, będzie to ładny obiekt i potrzebny dla mieszkańców. 

 

Radny Ireneusz Kucner oznajmił, iż cieszy się, że inwestycja powstaje w Gralewie, 

ponieważ jest to miejsce bardzo dobre dla tego typu inwestycji, która będzie służyła 

mieszkańcom.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 12 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Santok nr LXIV/546/2023 

z dnia 23 sierpnia 2023r. w sprawie określenia położenia przystanków komunikacyjnych 

oraz warunków i zasad korzystania z przystanków, których właścicielem lub zarządcą jest 

Gmina Santok. (projekt 9) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – nieobecna podczas głosowania 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 13 

Stanowisko do uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Santok  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2024-2027. (projekt 10) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik ROA Alicja Cierach. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 
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4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 14 

Stanowisko do uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa 

obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Santok na rok podatkowy 2024. (projekt 11) 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Radny Tadeusz Boczula oznajmił, iż sytuacja w rolnictwie będzie trudna i jego zdaniem nie 

jest to dochodowa branża, a bardziej deficytowa ze względu za ceny żyta. Radny zagłosuje za 

proponowaną uchwałą  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – przeciw 

3. Ireneusz Kucner – przeciw 

4. Krystyna Podsiadło - przeciw 

5. Wojciech Przybył - wsrzymany 

6. Renata Szostak – przeciw 

7. Marian Tomkiewicz – przeciw 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – przeciw 

2. Zbigniew Łukasiewicz – przeciw 

3. Krystyna Podsiadło - przeciw 

4. Mirosława Porańczyk – przeciw 

5. Krystyna Rajczyk – przeciw 

6. Renata Szostak – przeciw 

7. Marian Tomkiewicz – przeciw 

8. Tomasz Żarski – przeciw 

 

Ad. 15 

Stanowisko do uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku leśnego na obszarze gminy Santok na rok podatkowy 2024. 

(projekt 12) 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 
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Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – przeciw 

3. Ireneusz Kucner – przeciw 

4. Krystyna Podsiadło - przeciw 

5. Wojciech Przybył - przeciw 

6. Renata Szostak – przeciw 

7. Marian Tomkiewicz – przeciw 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – przeciw 

2. Zbigniew Łukasiewicz – przeciw 

3. Krystyna Podsiadło - przeciw 

4. Mirosława Porańczyk – przeciw 

5. Krystyna Rajczyk – przeciw 

6. Renata Szostak – przeciw 

7. Marian Tomkiewicz – przeciw 

8. Tomasz Żarski – przeciw 

 

Ad. 16 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 2023. 

(projekt 13) 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 
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7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 17 

Stanowisko do uchwały w sprawie stwierdzenia braku przesłanek do wygaszenia mandatu 

radnej Renaty Szostak. (projekt 1) 

 

Uchwałę omówiła Przewodnicząca Rady. 

 

Wójt dodał, że rozmawiał z Radną Renatą Szostak przed zawarciem umowy jej  

z Kierownikiem OPS i zapewniał, że nie ma kolizji w tym zakresie i potwierdzenie tego 

stanowiska wyraził również Radca Prawny. Konkurs na stanowisko został ogłaszana 

kilkukrotnie i niestety nikt się nie zgłaszał, dlatego zaproponowano Radnej tę funkcję, 

ponieważ spełnia wymagania określone przepisami. 

 

Radna Renata Szostak oznajmiła, iż zgodziła się na propozycje współpracy z Kierownikiem 

OPS, ale miała wątpliwości dlatego temat konsultowano z prawnikami i wszystko zrobiono 

zgodnie z prawem, inaczej nie podjęłaby takiej decyzji.  

 

Radny Tadeusz Boczula oznajmił, iż sprawa jest nieprzyjemna i on sam kiedyś także tego 

doświadczył. Należy brać pod uwagę, iż wszyscy Radni mają swoich zwolenników, ale 

również przeciwników.  

 

Radny Ireneusz Kucner wyraził zdanie, iż decyzja Radnej Renaty Szostak była słuszna  

i wszystko jest zgodne z prawem. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – wstrzymany 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – wstrzymany 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 



16 

 

Radna Renata Szostak podziękowała Radnym za takie rozstrzygnięcie.  

 

Ad. 18 

Stanowisko do uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. (projekt 15) 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 19 

Stanowisko do uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXV/555/2023 Rady Gminy Santok 

z dnia 27 września 2023r. w sprawie ustanowienia świadczenia na rzecz rodziny pn. 

"Santocki bilet dla ucznia" oraz określenia szczegółowych zasad jego przyznawania 

i wysokości.  

 

Uchwałę omówił Wójt. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Irena Kucharska – za 

3. Ireneusz Kucner – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Wojciech Przybył - za 

6. Renata Szostak – za 
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7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za 

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 20 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Ireneusz Kucner zwrócił się z pytaniem, czy można coś zrobić z chodnikiem wzdłuż 

drogi wojewódzkiej  od przejścia dla pieszych w miejscowości Stare Polichno, ponieważ są  

w nim dziury. Radny poprosił o interwencję. 

 

Wójt oznajmił, iż pracownicy referatu zadbają o to, żeby wyszło w tej sprawie pismo.  

 

Ad. 21 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, zamknął                    

o godzinie 1700 posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki oraz Komisji ds. Społecznych 

 i Oświatowych.  

 

Protokolant              Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 

 

Joanna Krystosik              Ireneusz Kucner 

 

    Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych 

 

                                                   Zbigniew Łukasiewicz 

 


